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Betreft: vragen ex. Artikel 48 RvO omtrent politieoptreden bij incident dragqueens  
 

 
Geacht college, 

 
Dit weekend zijn na een optreden in Café Rosé van het COC drie dragqueens lastig 
gevallen door jongeren. De jongeren plaatsten discriminerende opmerkingen en 

werden handtastelijk. Volgens een reactie van het COC zijn er vragen te stellen over 
het politieoptreden naar aanleiding van dit incident: “Bij het incident betrokken 

personen melden dat de jongeren door de politie niet terecht werden gewezen. 
Betrokkenen kregen de indruk dat er van de kant van de politie zelfs enig begrip was 

voor de handelwijze van de jongeren.” Eén van de drie dragqueens schrijft op 
facebook: “De politie stuurde mij weg... omdat ik in drag was en het dus uitlokte... 
Dienstnummer 0499 werd agressief en weggestuurd door zijn collega... ik was de 

boosdoener... Politie deed niets tegen de groep die ons aanviel fysiek en mentaal. En 
liet hun zo weglopen...” En later “Ik ben letterlijk in tranen”. Via 1Limburg kunnen we 

inmiddels de reactie van de politie lezen: “Volgens een woordvoerder hebben de 
betrokken agenten zaterdagavond gedaan wat ze altijd doen als twee groepen het 
met elkaar aan de stok krijgen: ze uit elkaar halen en elk een andere richting uit 

sturen. De politiewoordvoerder zegt dat een gesprek altijd mogelijk is als mensen zich 
te kort gedaan voelen.” 

 
Op grond hiervan heeft de fractie van GroenLinks voor u de navolgende vragen:  
 

1. Bent u bekend met dit incident en met het politieoptreden ter plekke? Wat is uw 
lezing van wat er zaterdagavond 1 oktober 2016 voor de deur bij Café Rosé 

gebeurd is? 
 

2. Bent u het met GroenLinks eens dat mensen die behoren tot LGBT (waaronder 

dragqueens) vrijelijk over straat moeten kunnen gaan, zonder lastig gevallen of 
belaagd te worden, en dat zij de bescherming van de politie verdienen tegen 

mensen die dit onmogelijk maken? 
 

3. Bent u het met GroenLinks eens dat een voorval waarbij mensen met 

handtastelijkheden in het nauw gedreven worden op discriminerende gronden 
(in dit geval het zijn van dragqueen) niet onder de noemer past van ‘groepen 

die het met elkaar aan de stok krijgen en uit elkaar gestuurd moeten worden’, 
maar de daders in een dergelijk feit opgepakt en vervolgd moeten worden? Hoe 
gaat u ervoor zorgen dat alsnog vervolging ingezet wordt? 
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4. Is het juist dat tegen één van de slachtoffers van dit voorval is gezegd dat hij 

‘het uitlokte’ omdat hij ‘in drag was’? Als dit daadwerkelijk gezegd is: deelt u de 
opvatting dat dergelijke uitspraken uit de mond van de politie het 
veiligheidsgevoel van slachtoffers verder beschadigen en hoe gaat u voorkomen 

dat dit weer gebeurt?  
 

5. Bent u zich ervan bewust dat voorvallen als deze (en in het bijzonder de 
perceptie van het politieoptreden in kwestie bij slachtoffers en omstanders) 
ervoor zorgen dat menig tot LGBT behorend persoon twee keer nadenkt voordat 

zij of hij met haar of zijn partner hand in hand over straat loopt (of anderszins 
blijk geeft van een van ‘de noemer’ afwijkende seksuele voorkeur of 

levenswijze), uit angst lastig gevallen of belaagd te worden? Hoe gaat u ervoor 
zorgen dat de politie in Maastricht voortaan anders optreedt in dergelijke 

gevallen en wat gaat u eraan doen om het veiligheidsgevoel van mensen 
behorend tot LGBT in Maastricht te verhogen? 
 

6. Welke nazorg wordt ingezet voor de slachtoffers van dit voorval, anders dan 
‘een gesprek (...) als mensen zich tekort gedaan voelen’?  

 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 

Met vriendelijke groet, namens de fractie van GroenLinks Maastricht, 
 

Gert-Jan Krabbendam 
Fractievoorzitter GroenLinks Maastricht 


